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厲害了我的國/Make America Great Again 

 
中國共產黨/China Communist Party 

“Amazing China!” “Bravo! China!”  

“So Great, our Powerful China!” 

 
美國/America 

“Make America Great Again” “讓美國再次偉大” 

 
是甚麼使一個國家厲害, 是甚麼使一個國家偉大? 

 What makes a country great? 
 

I. 厲害了我的國/So Great, our powerful China! 
 
“厲害了我的國”, 希望中國成為世界最強的強國 

 “So Great, our powerful China! “Hope China will become 
    the most powerful country in the world. 
 

II. What makes America Great?  
    甚麼使得美國富強? 
 

1776年宣布獨立 

1776 Declaration of Independence. 
 
As Mayflower Compact declared, the people arrived in  
Massachusetts on 1620, they wanted to live in Christian Faith and  
to build a commonwealth out of the Biblical Principle. 
正如五月花契約宣告的那樣，人民於 1620年到達馬薩諸塞州 

他們希望生活在基督教信仰中，並希望根據《聖經原則》建立 

一個聯邦。 

 
9/3/1783 US was independent from Britain.  
1783年 9月 3日，美國脫離英國獨立。 

 
Constitution of America was written in Constitution Convention from 
5/25—9/17/1787. 
美國獨立戰爭勝利以後, 第一次的憲法議會, 制定全國的憲法. 

 

1789年 Bill of Rights (人民權利法案) 

 
所以不是要建立一個強大的國家, 而是要照聖經的原則, 建立一個國家 

這個國家是保障人民信仰上帝的自由, 讓上帝給人民的自由不會被剝奪.  

Therefore, it is not to build a powerful country, but to build a country 
according to the principles of the Bible. This country guarantees the 
freedom of the people to believe in God, so that the freedom that God 
gives to the people will not be deprived. 

 

III. God makes nations strong. 神使國家強盛. 
 
美國為什麼強大? What makes America great? 

    _______________________________________ 
【申 Deut 28:1~6; 13~14】 

 
 

IV. Make America Great Again    讓美國再次偉大 
Afghanistan War 阿富汗戰爭 

What has US gained?/美國獲得了什麼？ 

 
True greatness comes when American citizens are 

    close to God once again. 
    真正偉大的到來是當美國人民再次與上帝親近時。 

【彌 Mic 6:8】 

 
 

Reflection: 
1. We emphasized that it is God who made the nations great.  People will 

indicate that there are godless countries that were great before.  What 
are the main differences between them? 我們強調是神使邦國高舉. 有

人會指出世界上有很多不信神的國家也曾經偉大過. 你覺得他們當中

有甚麼樣的不同? 

 
2. The great nations in the world will somehow interact with the future 

coming Kingdom of the Lord.  Do you see them as facilitators or 
resistance to the coming Kingdom of the Lord?  How do you think the 
Lord will handle the great nations of the world?世界的強國, 和將來要來

的主耶穌的國度, 會有甚麼樣的關係? 是幫助主的國度來到的, 還是阻

擋主的國度來到的. 你覺得神會怎麼樣的處理世界上的強國? 
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